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RG - 0002.P.XXXIX.2014          
             

P R O T O K Ó Ł   NR   XXXIX / 2014 
 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 27 lutego 2014 r. 
 

Punkt 1.  
Otwarcie Sesji.   
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4. 
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt  5.   
Informacja na temat funkcjonowania placówek kulturalnych. Zapoznanie się z ofertą usług 
kulturalnych świadczonych na rzecz społeczności lokalnej w 2014 roku.  
Punkt 6.   
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy w 2015 
roku funduszu sołeckiego.  
Punkt 9.   
Przyjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego                        
do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim 
programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa                             
w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 
Punkt 10.   
Przyjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w dla 
osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 
„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 
Punkt 11.   
Interpelacje Radnych. 
Punkt 12.   
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 13.   
Zamknięcie sesji. 
 
Ad 1) Otwarcie Sesji.   

Przewodniczący pan Janusz Janicki otworzył XXXIX Sesję Rady Gminy i powitał 
Radnych Gminy Nowe Miasto nad Wartą, Sołtysów pana Wójta oraz zaproszonych gości. 

 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na ustawowy stan 15 Radnych, obecnych                     
jest 13 Radnych, w związku z powyższym, podjęte uchwały będą prawomocne. 

 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 
  Przewodniczący odczytał porządek obrad, po czym zwrócił się do Radnych                           
z pytaniem czy jest jakaś propozycja zmiany porządku. Przewodniczący powitał 
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mieszkańców miejscowości Chocicza, którzy przybyli celem przeprowadzenia rozmowy                        
z Wójtem Gminy i Radą. Przewodniczący pytał czy wolą Radnych jest, aby mieszkańcy 
zabrali głos na początku obrad przed podejmowaniem uchwał.  
Radni wyrazili zdanie, że lepiej żeby porozmawiać z mieszkańcami przed obradami.  
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący przeszedł do realizacji dalszych 
punktów.  
 
Ad 4) Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z Sesji tradycyjnie  zamieszczony jest na 
stronie internetowej Urzędu, Przewodniczący poprosił o ewentualne uwagi do protokołu. 

Radna Julia Rzepka informowała, że wie, że zmieniona została strona internetowa 
Urzędu, ale czy w protokoły z sesji nie powinny być zamieszczane jako projekty. 
Pani Radna została poinformowana, że nie ma obowiązku zapisu w prawym górnym rogu,                 
że jest to projekt protokołu, na dobrą sprawę nie ma czegoś takiego jak „projekt protokołu” 
gdyż nie regulują tego żadne przepisy.  

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący proponował przyjęcie 
protokołu. Protokół z XXXVIII Sesji został przyjęty 11 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                
2 głosy wstrzymujące. 

 
Na salę posiedzenia przybyła Radna Ewa Andrzejewska, skład Rady wynosi 14 

Radnych.  
 

Mieszkańcy Chociczy. 
W imieniu mieszkańców miejscowości Chocicza, zamieszkałych na                                   

ul. Kochanowskiego głos zabrał pan Senk, który pytał jakie prace będą wykonywane przy 
budowie drogi, gdyż na chwilę obecną trudno jest ocenić co tam będzie robione, czy będzie 
deszczówka, czy będzie tylko podbudowa.  

Wójt informował, że budowa drogi w Chociczy wreszcie ruszyła, na początku 
kadencji Radny Artur Borkowski wnioskował o budowę tej drogi gdyż jest ona bardzo 
potrzebna, pan Radny deklarował wszechstronną pomoc mieszkańców, nawet pomoc 
materialną w kwestii budowy tej drogi. Minęło trochę czasu, za drogę się zabrano, rozpoczęto 
od zaktualizowanych map, map wysokościowych, bo takowych nie było. Jest plan budowy 
ulic w Chociczy, zdecydowanie będzie to droga o pełnej nośności na podbudowie z kruszywa, 
przykryta asfaltem. W pierwszym etapie będzie to jedna warstwa asfaltu 4 cm. Odwodnienie 
tej drogi będzie głównie w kierunku narożnika, ale również do ulicy Słowackiego, Leśnej                
w tych kierunkach gdzie są spadki. Wszystkie drogi będą tak wykonane aby zachować pewne 
spadki, żeby nie było problemu z odwodnieniem. W tej chwili jest tam kolektor 500, będą tam 
studnie w miejscach newralgicznych przyłącza wodne, odbierające wodę z kratek. Droga ta 
będzie budowana w podobny sposób jak ulica Słoneczna w Nowym Mieście, która była 
budowana 10-12 lat temu i znakomicie funkcjonuje. Wójt informował, że codziennie na tych 
budowach bywa, ale nikt z mieszkańców o nic nie dopytywał. Pan Wójt zapewniał, że droga 
będzie zrobiona tak jak być powinna. Wójt prosił o konkretne pytania dotyczące tej 
inwestycji.  

Pan Senk pytał czy będzie jakieś ograniczenie co do pojazdów ciężarowych 
wjeżdżających na tą ulicę. 
Wójt informował, że trudno jest ograniczyć wjazd pojazdom np. ciężarowym gdyż większość 
osób poruszających się nimi po prostu tam mieszka, zjeżdżają do domów, przewożą 
mieszkańcom towar. W pobliżu jest firma materiałów budowlanych, ale wątpliwym jest aby 
samochody pana Wesołka jeździły przez osiedle. Pan Wesołek raczej użytkuje ulicę 
Składową, ale też ją remontuje co roku.  
 Mieszkanka ulicy, mieszkająca na samym jej końcu informowała, że po deszczu, 
jakiejś większej ulewie woda z drogi przedostawała się na posesję, a kratka zamontowana 
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przed garażem tej wody nie odbierała. Mieszkanka wyraziła obawy, że jeżeli nie zostanie tam 
zamontowany krawężnik to podczas deszczu jej dom zupełnie będzie zalewała woda.  
Wójt informował, że jest w tym miejscu wyprowadzona studzienka, będzie tez kratka, bo to 
miejsce faktycznie jest najbardziej newralgiczne.  
 Radny Artur Borkowski, dziękował Wójtowi za wyjaśnienie wszystkich niejasności                   
z którymi przybyli mieszkańcy Chociczy. Radny spodziewał się, że ta rozmowa będzie                    
w trochę innym tonie, będzie bardziej emocjonalna, ale z racji dojrzałości społeczeństwa 
przerodziła się w merytoryczną, spokojną dyskusję, za co Radny bardzo dziękował. Pan 
Borkowski deklarował , że jeżeli będą jakiejkolwiek wątpliwości, pytania, a nie będzie można 
z Wójtem porozmawiać, to Radny deklaruje swoją pomoc.  
 Radna Julia Rzepka, informowała, że pan Wójt odniósł się do ulicy Strzeleckiej, 
Radna informowała, że musi zabrać głos gdyż nieprawdą jest to co Wójt mówi, że Radni 
przedstawili projekt na dwa miliony.  
Wójt zawiadomił Radną, że nie powiedział, że to Radni przedstawili, chodziło Wójtowi                     
o mieszkankę przybyłą na sesję, która wyraziła się, że dobrze wykonana Strzelecka będzie 
musiała zamknąć się w koszcie dwumilionowym.   
Radna dodała, że ulica Strzelecka się nie sprawdziła gdyż brakuje tam kanalizacji burzowej, 
widać to przy posesji pana Dyrektora GOK, gdzie po deszczach stoją tam kałuże wody.  
Wójt informował Radną, że woda nie stoi przy posesji pana Kuderczaka, a kawałek dalej, 
gdzie jest niewielkie zaniżenie.          
 
Ad 5) Informacja na temat funkcjonowania placówek kulturalnych. Zapoznanie się                  
z ofertą usług kulturalnych świadczonych na rzecz społeczności lokalnej w 2014 roku.  

Pan Maciej Kuderczak – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Nowym Mieście nad 
Wartą informował, że GOK działa od 1 stycznia 2002 r., jako samorządowa instytucja 
kultury, mając do dyspozycji budżet roczny, który kwartalnie otrzymuje na konto, oraz 
wypracowane dochody własne z działalności statutowej. Całość podlega co pół roku 
szczegółowemu rozliczeniu i sprawozdaniu. W ośrodku Kultury działają różne zespoły 
muzyczne, taneczne, koła zainteresowań  prowadzące różne formy zajęć popołudniowych, 
które są już na stałe wpisane w kalendarz działalności. Ponadto GOK czyni starania nad 
wzbogaceniem oferty zespołów, zajęć i warsztatów, nieustannie poszukując trafnych decyzji, 
a ośrodek otwarty jest na różne propozycje i każda nowa na pewno zostanie rozpatrzona. 

Pan Dyrektor przedstawił Ofertę usług kulturalnych na rok 2014 Gminnego Ośrodka 
Kultury w Nowym Mieście nad Wartą, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
Następnie głos zabrała Pani Krystyna Muzolf – Dyrektor Biblioteki Publicznej w Nowym 
Mieście nad Wartą. Pani Dyrektor informowała, że Biblioteka Publiczna jest instytucją, która 
przez swoją działalność merytoryczną służy społeczności lokalnej upowszechniając wiedzę i 
dorobek kultury za pośrednictwem książek i czasopism oraz Internetu. Biblioteka pragnie być 
postrzegana w środowisku jako nowoczesny ośrodek gromadzenia i udostępniania nie tylko 
atrakcyjnego księgozbioru, ale także ośrodek rzetelnej informacji. Chce stać się Biblioteką 
otwartą i przyjazną dla wszystkich grup wiekowych, aby oferta kulturalna i oświatowa 
wychodziła naprzeciw oczekiwaniom społeczności lokalnej, a Biblioteka była miejscem gdzie 
można ciekawie spędzić wolny czas i rozwijać swoje zainteresowania. 

 Następnie Pani Dyrektor przedstawiła dokładny Plan Pracy Biblioteki Publicznej 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą na rok 2014, który stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

Przewodniczący podziękował za przedstawienie ofert kulturalnych zarówno Biblioteki 
Publicznej jak i Gminnego Ośrodka Kultury i zaproponował zadawanie pytań, jeśli są w tym 
temacie. 

Radna Julia Rzepka, gratulowała, że oferta i ze strony GOKu i Biblioteki jest bogata. 
Radna dodała, że myśli iż konsultacje jakie pan Dyrektor GOKu przeprowadził                                    
z Organizacjami Pozarządowymi ze Stowarzyszeniami, Sołtysami, pomogły w stworzeniu 
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pewnej jawności, z czego Radna bardzo się cieszy, jest to bardzo dobry kierunek, a ta kultura 
jest bardziej skierowana w ręce mieszkańców. Radna wyraziła zadowolenie, że Radni podjęli 
taką decyzję i wszyscy są zgodni w tym temacie. Pani Radna proponowała, aby pan Dyrektor 
spróbował wystartować w różnego rodzaju programach czy to unijnych czy z ministerstwa, 
aby pozyskać jakieś dodatkowe środki np. o nagłośnienie, o oświetlenie są bardzo różne 
możliwości, Radna dodała, że też na ile będzie mogła posłuży swoją pomocą pomoże                       
w przygotowaniu wniosków. Radna informowała, że pani Dyrektor Biblioteki mówiła o 
różnych rocznicach, Radna przypominała o tablicy pamiątkowej, co nie zostało ujęte w 
budżecie a o co wnioskowali Radna Rzepka i Radny Twardowski, ale przy okazji 25 rocznicy 
pierwszych wolnych wyborów można by pomyśleć o tej tablicy na plac 700-lecia.  

Radny Artur Borkowski, pytał jaki jest podział na grupy wiekowe w zajęciach                      
z języka angielskiego oraz którego września są Dożynki.  
Pan Kuderczak zawiadomił, że Dożynki odbędą się dnia 7 września. Natomiast jeżeli chodzi     
o grupy wiekowe języka angielskiego to pierwsza grupa to 5-6 klasa i gimnazjum, druga 
grupa to ostatnia klasa gimnazjum i 1-2 klasa szkoły ponadgimnazjalnej.  
 Radna Alicja Kryszak, dodała, że faktycznie to jesienne spotkanie dało pełną 
przejrzystość w organizowaniu imprez, a dla pana dyrektora będzie spokojniejszy czas bo po 
prostu każdy wie na czym stoi. Radna dodała, że objazdowy bibliotekarz to fantastyczna 
sprawa, bo Radna sama to obserwuje, że rzeczywiście większość osób by książek nie 
wypożyczyła gdyby nie to, że dojeżdża się do wsi i po prostu mieszkańcom jest łatwiej,                     
a poziom czytelnictwa wzrasta, Radna prosiła o złożenie podziękowania pani Małgosi, bo 
robi to bardzo fajnie.             
 
Ad 6) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Przewodniczący informował, że w tym punkcie musi wspomnieć- w kontekście 
przyjmowania za miesiąc programu opieki nad zwierzętami- o smutnym dla Radnego 
zdarzeniu jakie miało miejsce trzy tygodnie temu, mianowicie ulicami Nowego Miasta chodzi 
truciciel, zabójca. Trzy tygodnie temu, ktoś otruł Radnemu psa. Pan Janicki informował,                
że swoje zwierzęta traktuje jak członka rodziny, w chwili obecnej Przewodniczący jest 
zszokowany tą sytuacją więc stąd ta sprawa pojawia się na sesji. Pan Janicki wyraził zdanie 
że prędzej czy później uda się ustalić sprawcę tego czynu i będzie on społecznie 
napiętnowany. Radny dodał, że mówi o tym bo taka sytuacja może spotkać każdego na sali, 
był to piesek 7mio miesięczny, rasy Dog de Bordeaux nikomu nie przeszkadzający, Radny 
posiada szczegółową analizę krwi pieska i jest pewny, że piesek został otruty, a mało tego był 
już wcześniej podtruwany.         
Przewodniczący informował również, że dysponuje wyciągiem z KRS Ochotniczej Straży 
Pożarnej z Nowego Miasta, Przewodniczący informował, że wszystko jest aktualne od dnia 
wczorajszego, skuteczność Straży z Nowego Miasta jest zdumiewająca.  
     
Ad 7) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Wójt informował, że odnośnie taryf wody Radni materiały już otrzymali. Wójt 
informował, że w kwestii linii autobusowych JLA, sprawy uległy zmianie, gdyż jeżeli chodzi 
o rozliczenie miesiąca stycznia wypadło to bardzo źle, niekorzystnie dla Gminy, 10 800,00 zł 
taka była różnica pomiędzy wpływami i kosztami, nie wiadomo jak będzie w następnych 
miesiącach, obraz jest nieco zafałszowany, w poniedziałek pracownik Wójta jeździł od rana                
i liczył ilość mieszkańców korzystających z autobusów i największe obłożenie jest o godzinie 
7, oraz o godz. 9, a następnie to po 14 i po godzinie 16 gdzie młodzież wraca ze szkoły.                   
Od 3 marca, ulegają zawieszeniu kursy, wczesny ranny. Reakcja mieszkańców była różna, 
było gorąco, były pretensje i wizyty u Wójta.           
Wójt informował także, że jest zgoda schroniska z Radlina na przyjmowanie bezdomnych 
zwierząt, jest przygotowywana umowa ze schroniskiem. 
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Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 
gminy w 2015 roku funduszu sołeckiego.  
 Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady po czym otworzył dyskusję. 
 Radny Wincenty Pawelczyk, informował, że fundusz były bardzo dobrym 
rozwiązaniem, gdyż dało to Sołtysom możliwość decydowania w kwestii gospodarowania               
w sołectwie. Fundusz sołecki daje duże możliwości dla gminy i społeczności lokalnej, dla 
gminy są też pewne zwroty. Radny dodał, że brał udział w tworzeniu funduszu, w tej chwili 
jest on nowelizowany, są propozycje, postulaty, wprowadzenia pewnych zmian w przepisach 
funkcjonowania funduszu.  
 Radna Julia Rzepka, informowała, że z pewnością sama nie jest tego zdania,                       
że fundusz sołecki sprawdza się w naszej gminie doskonale, mimo że jest dużo formalności, 
papierologii, a dziwi się Radna innym gminom takim jak Żerków, że z funduszu 
zrezygnowali.   
 Radny Jacek Nyczke wyraził zdanie, żeby jednak z funduszu sołeckiego więcej 
pieniędzy przeznaczać na inwestycje, a nie na imprezy, gdyż te imprezy można robić                        
w mniejszym zakresie, aby te pieniądze nie szły na przejedzenie, a jest ich naprawdę dużo.  
 Radny Marek Banaszak informował, że u niego w Sołectwie pieniądze na przejedzenie 
nie idą.     
 W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
► Uchwała Nr XXXIX/233/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 lutego 
2014 r., stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 9) Przyjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniaj ącego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób 
objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 
„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

Projekt uchwały omówiła pani Iwona Golińska Kierownik Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Nowym Mieście n. Wartą. Pani Kierownik informowała, że na podstawie art. 8 
ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy o pomocy społecznej  prawo do świadczeń z pomocy społecznej 
przysługuje osobom i rodzinom, jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej lub dochód na 
osobę w rodzinie nie przekracza kryterium dochodowego. Kryterium dochodowe od dnia 1 
października 2012 r. stanowią kwoty: 542 zł dla osoby samotnie gospodarującej oraz 456 zł 
na osobę w rodzinie (rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 17 lipca 2012 r. w sprawie 
zweryfikowanych kryteriów dochodowych oraz kwot świadczeń pieniężnych z pomocy 
społecznej – Dz. U. z 2012 r., poz. 823).  
W związku z  uchwaleniem rządowego programu  w sprawie ustanowienia wieloletniego 
programu wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie 
dożywiania” na lata 2014-2020 (M. P. z 2013 r., poz. 1024) uchwałą Nr 221 Rady Ministrów 
z dnia 10 grudnia 2013 r. przewiduje się udzielanie wsparcia w zakresie dożywiania osobom 
spełniającym kryterium dochodowe w wysokości 150 % kryterium, o którym mowa w art. 8 
ust. 1 ustawy o pomocy społecznej.  
Stosownie do art. 96 ust. 2 ustawy o pomocy społecznej wydatki na zasiłki i pomoc rzeczową 
podlegają zwrotowi, jeżeli dochód na osobę w rodzinie osoby zobowiązanej do zwrotu 
wydatków przekracza kryterium dochodowe.  Z art. 96  ust. 4 ww. ustawy wynika, że rada 
gminy określa zasady zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej.  
Zgodnie z wskazówkami MPiPS w zakresie realizacji uchwały Nr 221 Rady Ministrów z dnia                       
10 grudnia 2013 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego programu wspierania finansowego 
gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 (M. 
P. z 2013 r., poz. 1024) warunkiem otrzymania przez gminę dotacji z programu na 
dofinansowanie pomocy w formie  świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności 
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dla osób przekraczających kryterium dochodowe, o którym mowa w art. 8 ust. 1 cytowanej 
ustawy, do wysokości 150 % kryterium jest przyjęcie przez gminę stosownej uchwały na 
podstawie art. 96 ust. 4 ustawy, podwyższającej kwotę kryterium dochodowego do 150 %, do 
wysokości której nie żąda się zwrotu wydatków.  
Pani Kierownik wnioskowała o pozytywne ustosunkowanie się do obu uchwał.  
 W związku z brakiem uwag Przewodniczący przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 1 głos przeciwny, 1głos wstrzymujący.  
► Uchwała Nr XXXIX/234/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 lutego 
2014 r., stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 
dożywiania w dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin 
w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 1 głos 
wstrzymujący.  
► Uchwała Nr XXXIX/235/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 lutego 
2014 r., stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 11) Interpelacje Radnych. 

 W związku z brakiem interpelacji Przewodniczący zaproponował przejście do 
punktu kolejnego. 
Ad 12) Wolne głosy i wnioski. 
• Radny Marek Mroziński, informował, że były wycinane drzewa przy drodze nr 11 i na 
 ścieżce rowerowej jest powybijany chodnik, gdyż pracownicy jeżdżąc koparką 
 pozarywali płytki.   
• Sołtys wsi Klęka pan Grzegorz Gogulski, informował, że jak wszyscy widzieli 
 samochód strażacki już jest, pan Gogulski jeszcze raz dziękował za dofinansowanie. 
 Samochód jeszcze trzeba doposażyć, należy przygotować do akcji ratowniczych, 
 samochód ze względu na duże gabaryty będzie garażowany przy zakładzie 
 PhytoPharm w Klęce, gdzie został zrobiony odpowiedni, duży garaż. 3 Maja podczas 
 świąt będzie on poświęcony. Pan Gogulski przedstawił kalkulację kosztów zakupu 
 samochodu, prosił jednocześnie o wsparcie straży gdyż już w tej chwili skończyły się 
 źródła finansowania straży z Klęki, bo całość środków straż przeznaczyła na 
 samochód.  
• Radny Jacek Nyczke, apelował, że w sprawie komunikacji powinno się pomyśleć 
 poważnie o firmie transportowej Grzelak, przeprowadzić rozmowy, gdyż JLA będzie         
 z miesiąca na miesiąc przedstawiała większe koszty, a gmina Nowe Miasto 
 dobrze na tym nie wyjdzie.  
• Radny Marek Banaszak pytał czy to prawda, że ma być zamknięty most. 
 Wójt informował Radnego, że jest to nieprawda, będzie on w dalszym ciągu 
 remontowany, ruch będzie się odbywał na takiej samej zasadzie jak jest teraz, w błąd 
 mieszkańców bardzo wprowadza Gazeta Średzka. 
• Radna Julia Rzepka, pytała jak została rozwiązana sprawa Pana Wawrzyniaka, Radna 

pytała także o kosztorys za dopłaty do Linii Autobusowych, Radna poruszyła także 
sprawę umowy ze schroniskiem w Jarocinie, gdyż według raportu NIKu większość 
gmin nie radzi sobie z tym zadaniem w związku z czym Radna informowała, że 
prześle pewne sugestie związane z konstrukcją umowy ze schroniskiem. Ponadto 
radna informowała, że na platformie facebook toczyła się dyskusja na temat 
zaśmiecania gminy, pojawiły się nawet zdjęcia ze spaceru, dyskusja uderzała w 
Radnych, pana Wójta, na drogach Wolica Kozia-Wolica Nowa, droga na Radlin, 
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Radna wyraziła zdanie, że chyba gmina sobie z tym nie radzi, już nawet nie tylko 
nasza gmina ale w ogóle wszystkie gminy.  

• Wójt dziękował, za przesłanie sugestii związanych z umową ze schroniskiem, jeżeli 
chodzi o pana Wawrzyniaka to powództwo zostało oddalone. A w kwestii śmieci 
toczy się teraz akcja wycinki krzaków, w związku  czym to wszystko zostało teraz 
odsłonione, jak tylko będą do pracy ludzie to będą przeprowadzane większe akcje 
czyszczenia poboczy, teraz odbywa się to tez ale z mniejszym rozmachem. Skąd te 
śmieci się biorą to nie wiadomo, bo wszyscy śmieci oddają, a jeszcze takie rzeczy się 
dzieją, jeżeli ktoś kubła nie oddaje to zostaje od razu odnotowany. Przepisy 
gospodarki odpadami nic nie wniosły, narzędzia do egzekwowania są też żadne, nowy 
system miał niwelować takie problemy, ale one nadal są.  

• Radny Artur Borkowski, informował, że często na platformach publicznych takich jak 
np. facebook nikt poważny się nie pojawia, są to młodzi ludzie posługujący się 
prostym językiem, a internet teraz dodaje ludziom odwagi.  

• Sołtys wsi Dębno pani Mirosława Tomczak, wyraziła zdanie, że cieszy się ze zostanie 
podjęta uchwała w sprawie bezdomności zwierząt, jednakże sama pani Sołtys ma 
problem z bezdomnym psem, który upodobał sobie posesję właśnie pani Tomczak. W 
każdym razie pies ten jest bardzo nieufny nie pozwala się złapać, a zaczyna być 
uciążliwy bo sama pani Sołtys ma dwa swoje psy i trzy koty.  

• Pan Grzegorz Gogulski informował, że podczas obchodu mieszkańców z nakazami 
podatkowymi dowiedział się, że w miejscowości Aleksandrów w bloku mieszkańcy 
wyrzucają śmieci nawet przez okno. Ta rodzina jest najemcą mieszkania, nie wiadomo 
czy ma tez podpisana umową, ale sąsiedzi nie wiedzą jak maja zadziałać, w każdym 
razie na pewno sąsiedzi tej rodziny pojawia się u Wójta. 

• Radna Alicja Kryszak, pytała czy zostanie rozwiązana sprawa wody w Skoraczewie, 
gdyż ta miejscowość jako jedyna w gminie ponosi większe koszty odpłatności za 
wodę. 
Sołtys pan Kazimierz Stangreczak informował, że za wodę jest to 3,10 zł, a woda jest 
okropna, często żółta, szczególnie w sobotę. 
Wójt zawiadomił, że w naszej gminie jest to 2,70 zł więc dużej różnicy nie ma.  

• Mieszkaniec Nowego Miasta pan Paweł Marciniak, informował, że w lasku Guć po 
zeszłorocznym sezonie jest hałda skoszonej trawy, mieszkaniec pytał czy zostanie to 
usunięte.  
Wójt informował, że wyśle tam swoich pracowników do posprzątania, bo faktycznie 
zapomniano o tym. 
Pan Marciniak pytał też, czy zostaną naprawione studzienki między ulicą Słoneczną a 
Dębową ponieważ zostały one skradzione i są tam wyłożone deski. 
Wójt zawiadomił, że faktycznie zostało to skradzione, ale będą te włazy zakupione i 
nałożone na studzienki.  
Na zakończenie pan Marciniak pytał o sprawę listy mieszkańców którym umorzone 
odpłatności za wodę i ścieki, a która podobno pojawiła się w Urzędzie i wywołała 
spore zamieszanie. 
Wójt zawiadomił, że faktycznie była taka lista, która wywołała spore zamieszanie 
ponieważ pojawiło się na niej nazwisko które nie spodobało się mieszkańcom, którzy 
uważają że niesłusznie tej rodzinie umorzono zaległości, ponieważ cała rodzina tam 
pracuje, często w domu tym odbywają się remonty, zmiany samochodów.  Wójt 
informował, ze trudno jest po złożeniu wniosku o umorzenie zweryfikować co ktoś ma 
w domu, czy zmienia samochody, gro ludzi jest takich że jeżeli nie jest w stanie 
zapłacić za wodę to przychodzi z prośbą o rozłożenie na raty, ale są też rodziny które 
nie płacą w ogóle. Teraz przy umorzeniach będzie pisany „ważny interes płatnika”.    
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Ad 13) Zamknięcie sesji. 
O godzinie 1915 Przewodniczący zamknął XXXIX Sesję. 
 
Protokołowała                  Zatwierdził 
Podinspektor ds. Rady Gminy    Przewodniczący Rady Gminy 
Julita Ciarcińska-Wachowiak           /-/ Janusz Janicki 
 


